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البريد الالكتروني :
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الشهادات الحاصلة عليها :
· بكلوريوس فلسفة – كلية الاداب – الجامعة المستنصرية 
· ماجستير فلسفة – كلية الاداب – جامعة بغداد 
· دكتوراه فلسفة في الفلسفة الاسلامية و الفكر العربي المعاصر – كلية الاداب - جامعة بغداد 
 مكان العمل الحالي : تدريسية في  قسم التاريخ - كلية التربية الاساسية – الجامعة المستنصرية  .
الجوائزالحاصلة عليها: جائزة الطلبة المتفوقين للعام 1997
الخبرات الاكاديمية : 
قمت بتدريس مادة الفكر الشرقي القديم 
قمت بتدريس  مادة مدخل الى الفلسفة 
قمت بتدريس  مادة فلسفة التاريخ 
قمت بتدريس مادة فلسفة التربية 
قمت بتدريس مادة الديمقراطية 
قمت بتدريس مادة حقوق الانسان 
· لها عدد من المشاركات في الندوات العلمية و المؤتمرات في الجامعات العراقية و بيت الحكمة في بغداد 
· ناقشت و امتحنت عددا من طلاب الدراسات الماجستير و الدكتوراه في الجامعات العراقية .
· عضوة رابطة اشنونا للكفائات العلمية .

البحوث المنشورة :
لها العديد من البحوث المنشورة في المجلات و الدوريات العلمية منها :
· المرأة و الفلسفة جدلية الحضور و الغياب , مجلة دراسات فلسفية , بيت الحكمة – بغداد , العدد 36,لسنة 2015.
· التأويل وسلطة النص في الفكر العربي و الاسلامي المعاصر , مجلة دراسات فلسفية , بيت الحكمة , بغداد ,العدد 38, كانون الاول 2016 .
· العشق المحمدي في الفكر و الادب الصوفي , مجلة اشنونا للدراسات الانسانية , العدد التاسع , حزيران 2018 .
· ادلة وجود الله بين العلامة ابن مطهر الحلي و رينيه ديكارت , مجلة اشنونا للدراسات الانسانية , العدد الثاني عشر, آذار 2019 .
 الكتب المؤلفة : 
· بواكير الفلسفة في أدب وادي الرافدين واثرها في العهد القديم , بغداد 2017 .
· الدكتور كامل مصطفى الشيبي سياحة في ريادته الصوفية . كتاب مشترك مع مجموعة باحثين ,بيت الحكمة , بغداد , 2008.
· أعمال المؤتمر الفلسفي الثامن لبيت الحكمة ( أزمة الفلسفة في العالم العربي ) بيت الحكمة , بغداد 2009 ، مجموعة باحثين . 
· الالوسي المفكر و الانسان , مع مجموعة باحثين , بيت الحكمة , بغداد 2011.
· وقائع ندوة حقوق الانسان بمناسبة اليوم العالمي لحقوق الانسان , مشترك مع مجموعة باحثين , 2017.
· حقوق الانسان , كتاب مشترك مع ثلاث باحثين , دار البيارق , بغداد 2019 .
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[bookmark: _GoBack]Certificates obtained:
· Bachelor Degree in Philosophy – College of Art – Al-Mustansirya University.
· Master Degree in Philosophy – College of Art – University of Baghdad.
· Ph. D. in Philosophy-Islamic Philosophy and Contemporary Arab Ideology - College of Art - University of Baghdad.

Current employment place: 
Member of the teaching staff in History Department – Basic Education College - Al-Mustansirya University.

Awards: Outstanding Students Award for the year 1997.
Academic Experiences: 
I taught the ancient oriental Ideology.
I taught the Introduction to Philosophy.
I taught the Philosophy of History.
I taught the Philosophy of Education.
I taught the subject Democracy.
I taught the subject Human rights. 
· Participated in a number of scientific seminars and conferences in Iraqi universities and Bait Al-Hikma in Iraq.
· I discussed and examined a number of Masters and Ph.D. students in Iraqi universities.
· Member of Ashnona Association for Scientific Competencies
Published researches: 
She has published many researches in journals and scientific journals.
· Women and Philosophy Dialectical Attendance and Absence, Journal of Philosophical Studies, Bait Al-Hikma – Baghdad, No. 36 for the year 2015.
· Interpretation and the Power of the Text in Contemporary Arab and Islamic Ideology, Journal of Philosophical Studies, Bait Al-Hikma – Baghdad, No. 38 December 2015.
· Mohammadi dovetail in the Sufi literature and ideology. 
· Evidence of God 's presence between the scholars  Ibn Al – Muther Alhilli and René Descartes, Ashnona Journal for humanitarian studies, No. twelfth, march 2019.
Authored books 
· Early philosophy in the literature of Mesopotamia and its impact on the ancient era, Baghdad 2017.
· Dr. Kamel Mustafa Al-Shaibi Seyaha in his Sufi leadership. Joint book with a group of researchers, Bait Al-Hikma – Baghdad, 2008.
· The Eighth Philosophical Conference of Bait Al-Hikma (Crisis of Philosophy in the Arab World) - Bait Al-Hikma, Baghdad 2009, group of researchers.
· Al-Alusi the intellectual and the human, with a group of researchers- Bait Al-Hikma, Baghdad 2011.
· Proceedings of the Human Rights Symposium on the occasion of World Human Rights Day, joint with a group of researchers, 2017.
· Human Rights, joint book with three researchers, Dar Al-Bayarq, Baghdad 2019.

